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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "A magyarok a magyar tengernél szeretnének nyaralni. 
Ugye lehetővé teszik?" 

Tisztelt Orbán Viktor Miniszterelnök Úr!

Itt van a nyár, vége az iskolának, és a magyar családok most azon gondolkodnak, hol töltik majd el 
a szabadságukat és a hétvégéket. Miniszterelnök Úr korábban azt üzente: „Több Balaton, kevesebb 
Adria!” Ebben érdekeltek a balatoni szálláshelykiadók, a vendéglátók és az önkormányzatok is, 
akik a gazdasági válságban egy sikeres nyári szezontól várják a mentőövet.

Miniszterelnök Úr kormánya azonban nem veszi figyelembe, hogy az oltás önkéntes, és a magyar 
társadalom közel fele nem rendelkezik védettségi igazolvánnyal. A Fidesz-kormány döntése 
értelmében most honfitársaink milliói, köztük rengeteg gyermek nem kaphat szállást a Balatonon. 
Nem mehet fürdőbe, cirkuszba, koncertekre, kalandparkba, játszóházba, állatkertbe, és hadd ne 
soroljam tovább. Gyakorlatilag sehova.

Az Adriára viszont 72 óránál nem régebbi negatív PCR-gyorsteszt birtokában mehetnek nyaralni. 
Ha nem változtatnak a szabályokon, számukra így idén több Adria lesz, és kevesebb Balaton. Ebből 
pedig az következik, hogy a magyar szálláshelykiadók és a magyar vendéglátók helyett a horvátok 
fognak jelentős bevételhez jutni.

Tisztelettel kérdezem ezért Miniszterelnök Urat:

A bizonyítottan nem fertőzött és nem fertőző magyar embereket miért diszkriminálja a Fidesz-
kormány? Akkor, amikor a védettségi igazolvánnyal nem rendelkező külföldiek a 288/2021. (V. 28.)
Korm. rendelet értelmében korlátozás nélkül bárhova mehetnek, ha a labdarúgó EB hazai 
mérkőzéseire vettek jegyet, és van 72 órán belül elvégzett negatív PCR-tesztjük.



Lehetővé teszik-e azt, hogy a negatív covid-teszteredménnyel rendelkező magyar emberek a 
Balatonon is tudjanak nyaralni, és a magyar válogatottnak élőben szurkolni?

Hajlandóak ingyenes PCR-gyorstesztet biztosítani heti egy alkalommal? Igen vagy nem?

Várom megtisztelő válaszát.

Sportbaráti üdvözlettel,

dr. Steinmetz Ádám
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